
 

 

 

 

ANGÅENDE FRÅGAN FASTSTÄLLANDE AV ARVODE TILL STYRELSEN  

Styrelsen föreslår att inga arvoden ska utgå till styrelsen. 


